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Broj:  029/2013 
Rijeka, 10.09. 2013. 

ZAPISNIK 
sa  redovne godišnje Skupštine HOS-a, održane dana 
13. travnja 2013.god. u Novskoj sa počtkom u  13 sati 

 
Nazočni delegati ROS 

 
-    gosp. Ervino Jelenaca - Savez ornitoloških udruga Istre, Primorja i Like 
-    gosp. Darko Mičetić - Savez ornitoloških udruga Istre, Primorja i Like 
-    gosp. Renato Brnja - Savez ornitoloških udruga Istre, Primorja i Like 
-    gosp. Zdenko Sabo - Savez ornitoloških udruga Istre, Primorja i Like 
-    gosp. Matija Josipović - Savez ornitoloških društava sjeverozapadne Hrvatske 
-    gosp. Drago Gatolin – Savez ornitoloških društava sjeverozapadne Hrvatske 
-    gosp. Mladen Zjača – Savez ornitoloških društava sjeverozapadne Hrvatske 
-    gosp. Aleksandar Arsić - Savez ornitoloških društava Dalmacije 
-    gosp. Dražen Dokletal - Savez ornitoloških društava Slavonije i Baranje 
-    gosp. Josip Bronzović - Savez ornitoloških društava Slavonije i Baranje 
-    gosp. Milan Kramer - Savez ornitoloških društava Slavonije i Baranje 
-    gosp. Nedjeljko Kovačević - Južnohrvatski i dalmatinski ornitološki savez 
-    gosp. Dražen Travica - Južnohrvatski i dalmatinski ornitološki savez 

 
Predsjednik HOS-a  gosp. Ervino Jelenaca pozdravlja sve nazočne delegate Regionalnih ornitoloških 
savea, i ostale uzvanike te predlaže slijedeći: 
 
                                                          Dnevni red: 
1. Otvaranje Skupštine, utvrđivanje kvoruma, izbor radnih tijela, prijedlog i usvajanje 
   dnevnog reda 
2. Podnošenje izvještaja : 
   - izvještaj o radu 
   - financijski izvještaj 
   - izvješće o 35. OPH Zagreb 2012. God. 
   - izvješće ZOSH-a za natjecateljsku sezonu 2012. 
   - izvješće NO 
3. Rasprava o izvješćima i usvajanje istih 
4. Prijedlog plana rada za 2013. godinu 
5. Prijedlog financijskog plana za 2013. godinu 
6. Rasprava o Planu rada i Financijskom planu za 2013. godinu i usvajanje istih 
7. Donošenje Statuta HOS-a. 
8. Utvrđivanje rasporeda izložbi za 2013. godinu 
9. Odabir (potvrda) organizatora 36. i 37. OPH 
10. Podjela priznanja HOS-a 
11. Razno 



HHHRRRVVVAAATTTSSSKKKIII   OOORRRNNNIIITTTOOOLLLOOOŠŠŠKKKIII   SSSAAAVVVEEEZZZ   
CCC...OOO...MMM...   CCCRRROOOAAATTTIIIAAA   

wwwwwwwww...ooossshhh...hhhrrr    
Dežmanov prolaz 3, 10000 ZAGREB 

OIB: 08733962351, Žiro račun: 2484008-1102625347 
Predsjednik: Ervino Jelenaca, e-mail: ervino.jelenaca@pu-t.com.hr 

   Tajnik: Darko Mičetić, e-mail: darko431@net.hr 
 

 
Ad/1 

 
Predsjednik HOS-a utvrđuje da je radu Skupštine nazočno 12 delegata  iz svih  ROS, članova HOS-a,  
te da će  sve donesene odluke biti pravovaljane. 
 
Predsjednik HOS-a gosp. Ervino Jelenaca predlaže dnevni red. Za radno predsjedništvo predlaže sve 
nazočne delegate ROS, za zapisničara gosp. Darka Mićetića, te za ovjerovitelje zapisnika gosp. Renato 
Brnja i gosp. Zdenka Saba. 
 
Ovaj prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Prije početka rada Skupštine predsjednik UO HOS-a gospodin Ervino Jelenaca obraća se delegatima, 
uzvanicima i gostima prigodnim govorom: 
 

Poštovani uzgajivači, delegati ROS i uzvanici, 
 

Pozdravljam Vas ispred UO HOS-a, dobrodošli na Skupštinu HOS-a. 
 
Prije početka rada Skupštine želim Vam se ukratko obratiti i upoznati Vas sa mojim dosadašnjim radom 
i viđenjem stanja u HOS. 
 
Prije dvije godine kad sam prihvatio časnu dužnost predsjednika HOS-a moja je zamisao i želja bila da 
HOS djeluje kao tim uz uzajamno poštovanje svih članova  i uvažavanje raznolikosti i tradicije  regija 
naše Hrvatske. 
 
U posljednje vrijeme uputio sam dva otvorena pisma uzgajivačima čiji je jedini cilj bio potaknuti 
uzgajivače na veću aktivnost i rad u svojim udrugama i pronalaženje rješenja u cilju napretka HOS-a. 
Pisma su se zasnivala na slijedećim spoznajama: 
- analizom aktivnosti  rada po udrugama došao sam do spoznaje da rad i aktivnost 50% udruga članica 
ROS  svodi na plaćanje članarine i naručivanje prstenja za ptice. Nažalost mnoge te udruge nemaju  
opreme ili novaca za organizaciju izložbe ili bilo koje aktivnosti vezane za zaštitu i uzgoj ptica. Na 
osnovu podataka sa održanih izložbi ptica samo 150 – 200 uzgajivača izložilo je ptice u 2012 godini što 
iznosi manje  20 % ukupnog broja članova HOS-a. Ostalih 400 uzgajivača naručilo je prstenje te nije 
izlagalo ptice, a 250 članova nije niti naručivalo prstenje već se njihovo članstvo bazira na ljubavi prema 
pticama i prirodi. Nakon spoznaje da je gotovo 80 % članova HOS-a nezainteresirano za izlaganje ptica 
potaknulo me da zajedno potražimo razloge takve neaktivnosti udruga i uzgajivača. 
- nadalje nitko me ne može uvjeriti da je normalno i ispravno da dvije udruge iz istog grada budu članice 
različitih ROS ( Split ,Šibenik) 
- obim poslova vođenja HOS zahtjeva puno vremena i odricanja i ponekad prelazi okvire volonterskog 
rada, te je po mom mišljenju potrebno razmisliti da vođenje Saveza preuzme profesionalna osoba koja 
bi za svoj rad dobivala naknadu. 
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Nakon pisma dobio sam mnoge prijedloge i ideje za poboljšanje rada HOS-a, neke od tih ideja 
prezentirat ću mojim suradnicima iz UO HOS-a i pokušati ih realizirati. Dobio sam i mnoge kritike i 
prigovore vezane za moje  prijedloge  koje su neki shvatili kao pokušaj rušenja sustava, centralizaciju 
sredstava ili provođenje samovolje van Statuta HOS-a. 
 
Ponavljam Vam dragi prijatelji niti jedan sustav HOS-a  neće funkcionirati bez kvalitetnog rada u  
udrugama. Aktivnost uzgajivača i udruga je temelj uspjeha i ključ napretka. Može HOS imati najbolji 
Statut , pravilnik , savršen ustroj ali udruga mora pokrenuti inicijativu, zatražiti sredstva, prostoriju i 
organizirati izložbu. Organizacija godišnje izložbe  bi morao biti stalan cilj i zadatak svake udruge. 
 
Zahvaljujem se svima na podršci u dosadašnjem radu ali i kritičarima mog rada jer me iste potiču na 
predaniji i bolji rad. 
 
Pozivam sve uzgajivače  članove HOS-a sve ljubitelje ptica i prirode na dodatan napor za očuvanje 
tradicije uzgoja i zaštite ptica u Republici Hrvatskoj. 
 
Hvala,          Ervino Jelenaca 

 
 

Ad/2 
 
Pod točkom 2 dnevnog reda podneseni su izvještaji: 
   - izvještaj o radu  
   - financijsko izvješće 
   - izvješće o 35. OPH Zagreb 2012. godinu 
   - izvješće ZOSH-a za natjecateljsku sezonu 2012. godinu 
   
Svi izvještaji nalaze se u prilogu zapisnika. 
 
   - Izvješće Nadzornog Odbora  podnosi gosp. Zdenko Sabo nakon pregleda kompletne dokumentacije 
ukratko konstatira da je rad HOS-a transparentan, te da nisu uočene nikakve nepravilnosti u radu. 
 

Ad/3 
 
Rasprava o izvješćima: 
 
Rasprava o Izvještaju o radu za 2012 god. - nitko se nije javio za riječ. 
Rasprava o Financijskom izvještaju - nitko se nije javio za riječ. 
Rasprava o 35.OPH Zagreb 2012 god. 
 
Za riječ se javio predstavnik JHDOS-a gosp. Nediljko Kovačević koji ističe da je na prošlom OPH u 
Zagrebu prilikom izdavanja ptica vladala nesnosna gužva, gdje su suprotno pravilniku o OPH bili u 
prostoru izložbe osim konvojera i predstavnika društava i posjetitelji i svi uzgajivači. Napominje da nije 
bilo kontrole te da su vrata otvorena prije nego li su sve ptice pospremljene, te da su pojedine ptice 
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uzgajivača JHDOS-a  nestale. Traži javnu ispriku vezano uz taj ozbiljan propust organizatora. 
Prestavnik naglašava da je odmah bio upoznat i predsjednik organizatora, te da je i pismeno zatražio 
očitovanje što je izostalo.   
U obranu organizatora javlja se gosp. Josip Marković, koji spominje da su uzgajivači pitani dali su sve 
ptice na broju i jeli sve u redu prije otvaranja vrata, te navodi da su dobili potvrdan odgovor te nakon 
toga vrata su otvorena. Nakon toga više je delegata kostatiralo da to nije bilo baš tako nego da je vlada 
velika gužva što nije bilo uredu.  
Za riječ se još javio gosp Krešimir Librenjak koji u ime matičnog društva Zadar konstatira da je proteklo 
prvenstvo, a pogotovo izdavanje ptica bilo najgore u posljednje vrijeme, da organizatora nije bilo briga 
niti je vodio brigu jesu li sve ptice ispravno izdane. 
Zaključak daje predsjedavajući napominjući da je sve dobro i prošlo kako je moglo biti. Napominje da on 
ali i UO HOS-a sada prvi put su upoznati sa informacijom da su ptice nestale, te da se sada nažalost 
malo toga može učiniti. 
Rasprava o Izvještaju ZOSH-a god nitko se nije javio za riječ. 
Rasprava o Izvještaju NO za 2012. god nitko se nije javio za riječ. 
 
Predsjedavajući poziva delegate na glasanje o prihvaćanju izvještaja, te nakon glasanja konstatira da su 
izvješća jednoglasno prihvaćena. 
 

Ad/4 
 

Prijedlog plana rada za 2013. godinu 
 
- Daljnje redovito održavanje sastanaka UO HOS-a. 
- Suorganizacija 36. OPH – Osijek 2013 na temelju novih smjernica i plana organizacije 
  ukoliko ista bude prihvaćena. 
- Izdavanje Biltena HOS-a. 
- Logistička priprema za sudjelovanje na Svjetskom ornitološkom prvenstvu u Italiji – Bari 2014. 
- Sudjelovanje na kongresu C.O.M. – Bari 2014. 
- Naručivanje i distribucija prstenja ( 30.06. – 30.09 – 30.12. ) cijena prstena ostaje 
   nepromijenjena 2.25 kn- normalni prsten, 4.00 kn extra hard prsten. 
- Sudjelovanje i poticanje svih javnih stručno oragniziranih skupova i manifestacija 
  vezanih za uzgoj, izlaganje i zaštitu ptica. 
- Suradnja sa nadležnim ministarstvima vezana za provedbu zakona i uredbi. 
- Aktivnije uključivanje članova UO HOS-a u radu udruga i regionalnih saveza u cilju 
  jasnog provođenja određenih zakona, uredbi, i nesmetanog izlaganja ptica. 
- Suradnja sa savezima i organizacijama u zemlji i inozemstvu sličnog interesnog 
   područja 
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Ad/5 
 
 

PLAN PRIHODA ZA 2013. -2014. godinu: 
 
 
- Očekivani prihod od prstenja ………………………… 12000,00 kn 
 
  Troškovi nabavke prstenja ovise o tečaju na dan plaćanja i načina distribucije te se ne mogu sa 
sigurnošću planirati. 
 
- Članarina ROS 5 x 500 …………………………...…….2500,00 kn 
 
- Članarina ZOSH ……………………………..…….….. 2200,00 kn 
 
  ZOSH plaća članarinu OMJ preko računa HOS-a na koji  uplaćuje kunsku protuvrijednost na dan 
plaćanja plus trošak bankovne transakcije. 
 
- Potraživanje od SODSZH ………………………………4592,50 kn 
 
  Odluka UO HOS-a o odgodi plaćanja prstenja na zamolbu SODSZH - rok uplate 10.07.2013. 
 
- Uplata – razlika sa računa HOS-a……………………….8207,50 kn 
 
                                                                          UKUPNO : 29 500,00 kn 
 
 
 
 

PLAN RASHODA ZA 2013.-2014. godinu: 
 
- Članarina COM – OMJ ………………………………. 3500,00 kn 
 
  Članarina COM iznosi 200 eura ,plus 255 eura članarina OMJ 
 
- Putni trošak prijevoza ptica Piacenza Italia…………. 7000,00 kn 
 
  Dogovoreno je da će Talijanski konvojeri preuzeti ptice  u Piacenci !!!dakle obveza HOS-a je samo 
prijevoz do Piacence i natrag. 
- Troškovi suorganizacija 36 OPH …………………..…. 4500,00 kn 
 
  Planirani trošak suorganizacije OPH povećen je zbog promjena u organizaciji koji iziskuju dodatni 
trošak organizatoru. 
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- Putni troškovi ……………………………………….…. 4500,00 kn 
  
  Planirani putni troškovi su za odlazak na sastanke u Zagreb ( Ministarstvo poljoprivrede i zaštite 
prirode ) te odlazak na kongres COM. 
 
- Troškovi godišnje Skuptine i sastanaka UO HOS…… 3000,00 kn   
 
- Suorganizacija seminara ZOSH ……………………… 2000,00 kn 
  
ZOSH organizira seminar sudaca kojem je ove godine suorganizator društvo Češljugar i Savez IPL. 
Stručni seminar otvoren je za sve uzgajivače, te je planiran kao međunarodni u cilju razmjene iskustava 
sa sudcima iz više zemalja. 
 
- Ostali troškovi, kan.materijal, HP ............…….………1000,00 kn 
 
- Troškovi najma servera i rada na programu ……..….1000,00 kn 
 
- Tiskanje Biltena HOS * ( procjena za 200 brojeva) … 3000,00 kn 
 
                                                                         UKUPNO: 29500,00 kn 
 
* zavisno od promjene Statuta 
* Troškove prihoda od prstenja, prijevoza ptica i suorganizacije 36 OPH nije moguće sa 
sigurnošću planirati. Troškovi nabavke prstenja ovise od tečaja kune u vrijeme plaćanja i 
načina distribucije. Planiranim promjenama u suorganizaciji OPH planirana sredstva mogu 
biti manja ili veće zavisno od realizacije plana. Odlazak i prijevoz ptica na Svjetsko prvenstvo 
zavisi od uvjeta organizatora i broja prijavljenih ptica . 
 
 

 
Ad/6 

 
Rasprava o  financijskom planu: 
 
Za riječ se javlja gosp. Davor Skejić. Želi reagirati na komentare koje je ZOSH primio od 3 ROS-a, od 
ostalih nije ništa pismeno dobio. Ujedno i napominje da bi možda da su imali prilike na UO dodatno 
obrazložiti zahtjev za sufinanciranjem seminara bilo više sluha. Predsjednik odgovovara da je odluka 
UO konačna, ali da ako skupština odredi suprotno UO će promjeniti odluku. Zaključno sa svim 
komentarima odluka o sufinanciranje od 2000.00 kn ostaje. 
Gosp. Skejić se vraća svom izlaganju te čita prispjele dopise. Pojašnjava pojedine detalje oko dopisa, te 
ponovo naglašava da je Seminar ZOSH-a koji se u 10. mjesecu održava u Rijeci otvoren za sve članove 
HOS-a, te kako je ovo prvi puta da su svi službeno pozvani na druženje i edukaciju koju organizira 
ZOSH i Društvo domaćin Češljugar iz Rijeke. Nadalje nadovezuje se na dodjeljena sredstva, te ističe 
kako je ZOSH priželjkivao 4000.00 kn, ali ako se odluka ne želi mjenjati zahvaljuje na dodjeljenim 
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sredstvima uz napomenu da će ZOSH sukladno svom proračunu pokušati najbolje što može organizirati 
spomenuti seminar. 
Za riječ se javlja član UO HOS-a gosp.Matija Josipović, te naglašava da na UO HOS-a nikada nije 
prispjela želja ZOSH-a od 4000.00 kn, te moli da ubuduće za slične akcije UO-u bude dostavljeno točno 
i konkretno kako bi mogli bolje djelovati na obostrano zadovojtvo. 
Za riječ se javio Krešimir Librenjak, elaborira i objašnjava troškovnik te konstatira kako se sve ovo radi 
da bi se poboljšalo stanje u uzgoju i edukaciji, te da se po prvi puta svi članovi HOS-a pozivaju na 
sudjelovanje,što do sada nije bilo slučaj već je to prepuštano društvu domaćinu. 
Za riječ se javio Matija Čavlović koji traži pojašnjenje u stavkama prihoda i rashoda,  predsjednik 
pojašnjava uz napomenu da  zbog  tiskarske greške dolazi do zbunjivanja. Isto tako izvještava da je 
tražiona UO da se uplata duga prolongira do 10.07.2013 što je UO i prihvatio. 
Za riječ se javlja gosp. Josip Marković koji napominje da se članarina OMJ plaća preko računa HOS-a 
ali da trošak pokriva svaki sudac za sebe a ne iz proračuna saveza. 
Za riječ se javlja gosp. Drago Gatolin, traži pojašnjenje vezano za ideju biltena HOS-a, predsjednik 
pojašnjava da će nakon razrade ideje sve biti poznato i da ćemo pokušati to realizirati u današnjim 
uvjetima, a da ne opterećujemo dodatno uzgajivače. 
Za riječ se javlja gosp. Davor Skejić, napominje da vezano za Bilten čija je ideja za razradu bi bilo 
uputno da bude uključeno sto više ljudi, na što mu je potvrdno odgovoreno. Nadalje iznosi  detalje oko 
projekcije kako bi bilo koji Bilten trebao izgledati i kako bi se trebao financirati, aludirajući pritom na 
Bilten Lovačkog saveza, itd. 
Predsjedavajći ponovno pojašnjava da naš savez nije koncipiran kao drugi savezi i da je ideja kao ideja 
odlična ali teško ili nikako provediva u praksi pogotovo u današnje vrijeme. 
Nakon toga zaključuje diskusiju oko financijskog plana, i otvara diskusiju oko plana rada za 2013.  
 
Rasprava o plan rada:  
Pitanje postavlja gosp. Drago Gatolin, zanima ga nove direktive oko papirologije za slanje ptica na 
Svjestko prvesntvo. Predsjednik mu odgovara kako je u stalnom kontaktu sa predsjednikom C.O.M-a te 
kako će savez tražiti od ministarstva da sastavi certifikat kako bi mogli jednostavnje ispuniti zahtjeve oko 
putovanja u EU. Sve to će se pokušati početkom 9.mj nakon ulaska u EU i nakon godišnjih 
odmora.Načelni je plan da se ukoliko sve bude teklo nekim redovnim tokom bez problema oko 
veterinara da se skupljanje ptca izvrši u Karlovcu te da se ptice voze u Piacenzu gdje bi bio tada 
organiziran skupni prijevoz za Bari radi smanjenja troskova, što je ideja predsjednika C.O.M-a gosp. 
Cirmia. 
Za riječ se javlja gosp. Dražen Doketal, napominje da bi trebalo dodati u plan rada dobivanje licenci za 
uzgoj koji je potreban kasnije ukoliko uzgajivac zeli plasirati svojeptice u pet shopove ili komercijalno ih 
prodavati na tržistu. U dogovoru sa ZOSH-om će se formirati okvir koji će se provodit pod ingerencijom 
ZOSH-a a sve kako bi se ispoštivale regulative i kako bi uzgajivči koji to žele i kojima treba dobili licence 
za uzgoj. ZOSH mora napraviti projekciju kako će se to organizirati i koliko će to koštati te obavijestiti 
HOS, a HOS kao pravna osoba nakon provedenih radnji ovjerava licecu uzgajivaču. 
Za riječ se javlja gosp. Davor Skejić, izvještava da je ZOSH uputio HOS-u zahtjev sa financiranje 
odlaska i svih troškova predstavka ZOSH-a na seminar OMJ sudaca za grupu D (kanarinci boje)  koji se 
održavao u Parizu. Rečeno mu je da će to biti ubačeno u plan rada za 2013 god, te da će ukoliko bude 
zahtjeva HOS razmatrati sufinanciranje realnih putnih troškova. 
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Za riječ se javlja gosp. Mladen Zjača koji je sudjelovao na ocjenjivanju na 2 svjetska prvenstva kako je 
na svim sastancima do sada bilo nužno poznavanje francuskog jezika iz razloga što je službeni jezik 
C.O.M-a i O.M.J. francuski. 
 
Plan  rada i financijski plan usvojeni jednoglasno. 
 
 

Ad/7. 
 
UO HOS-a na sjednici održanoj 13.travnja 2013 u Novskoj usaglasio je tekst Statuta. 
Skupština HOS-a jednoglasno je usvojila konačan prijedlog Statuta. 
Statut će prije donošenja biti poslan ROS na uvid. 
Predsjednik predlaže da skupština donese odluku mimo statuta da članovi ZOSH-a mogu sudjelovati na 
sastancima UO HOS-a i skupštinama HOS-a i obrnuto. 
Prijedlog statuta HOS-a i odluka je dana na glasanje, te su jednoglasno usvojene, time se da zaključiti 
da su svi delegati potvrdili novi statut koji će biti poslan na Državna tijela na ovjeru te će kao takav biti 
definiran i potvrđen na sljedećem sastanku HOS-a. 
 

Ad/8. 
 
Kalendar izložbi biti će objavljen na  web-stranici HOS-a do 15. Rujna 2013. 

 
Ad/9. 

 
Potvrda društva Osijek kao domaćina 36. OPH , HOS kao suorganizator sufinancira sa 4500.00kn, 
kaveznina će biti 15.00 kn, katalog 30.00 kn. 
Društvo Novska podnijelo je kandidaturu za organizaciju 37. OPH. za 2014. god. 
Skupština HOS-a jednoglasno je potvrdila kandidaturu društva Novska za organizatora 37. OPH. 
 

Ad/10. 
 
Predsjednik HOS-a uručuje zaslužnim članovima HOS-a prigodne plakete u znak priznanja za 
dugogodišnji rad na području ornikulture u Hrvatskoj. 
U ime dobitnika povelja prigodnim govorom delegatima ROS i uzvanicima obratio se gospodin Josip 
Marković. 
 
Članovi koji su dobili povelju HOS-a su :  
gosp. Matija Čavlović – udruga Karlovac 
gosp. Milan Mikulić – udruga Sisak 
gosp. Ivan Lenči – udruga Sisak 
gosp. Dražen Travica – udruga Zadar 
gosp. Stanko Šubr – udruga Novska 
gosp. Milan Brkić – udruga Karlovac  
gosp. Matija Josipović – udruga Novska 
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gosp. Josip Marković – udruga Zagreb 
gosp. Ivan Čubelić – udruga Marjan - Split 
gosp. Duško Matošić – udruga Marjan – Split 
gosp. Vicko Antičević – udruga Staglin – Dubrovnik 
gosp. Ivan Žuvić – udruga Češljugar – Rijeka 
gosp. Anton Miletić – udruga Češljugar – Rijeka 
gosp. Nikola Nonković – posmrtno 
gosp. Milivoj Lozovina – posmrtno 
gosp. Črtomir Zakrajšek – posmrtno - uduga Nova Gorica, Slovenija. 
 
Svima nagrađenima prigodne poklone Županije Sisačko- Moslavačke i grada Siska predao je domaćin 
gosp. Matija Josipović. 
 

Ad/11. 
 
Razno: 
Zagrebačko društvo za zaštitu ptica obratilo se Skupštini HOS-a sa zamolbom za dodjelu dodatnih 
sredstava ( 3000 kn) za organizaciju 35 OPH ( zahtjev u prilogu zapisnika). 
Skupština HOS-a nije prihvatila zahtjev Zagrebačkog društva za dodjelom naknadnih sredstava. 
 
Kako više nije bilo pitanja, niti prijedloga,te je iscrpljen je cijeli dnevni red, predsjednik gosp. Ervino 
Jelenaca zaključuje rad Skupštine HOS-a u 14,30 sati. 
Uslijedila je zakuska u organizaciji društva Novska. 
Zapisnik je sačinjen na osnovu tonskog zapisa skupštine. 
                        
U Rijeci, rujan 2013. 
 

ZAPISNIČAR: 
 

                DARKO MIČETIĆ 
 

 ____________________ 
 
 
 
 
 
 

OVJEROVITELJI ZAPISNIKA: 
 

 
RENATO BRNJA       ZDENKO SABO 

 
_______________________      ____________________                                    


